
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 23 czerwiec 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 15.10

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  -  Wójt  Gminy,  oraz  Pani  Zofia  Gorzyńska

Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że

brakuje Radnych Krystiana Sadowskiego, Marka Czerwińskiego oraz Wiesława Kelera.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Analiza wykonania budżetu gminy za 2019r. – Zapoznanie się z treścią opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej  Uchwała Nr 124/g285/A/I/20 z dnia 15 czerwca 2020r. w sprawie pozytywnego
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu.  

2. Zapoznanie  się  z  treścią  rozstrzygnięcia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  :  Uchwała  nr
157/g285/P/20 z dnia 4 czerwca 2020r. w sprawie rozpatrzenia uchwały Nr XVIII/153/2020 Rady
Gminy Trąbki Wielkie z dnia 19 maja 2020r. w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości:
gruntów budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej , grupom
przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem
negatywnych konsekwencji ekonomicznych w powodu COVID-19

3. Rozpatrzenie  pisma  Pana  Tadeusza  Sobczaka  z  dnia  09.06.2020r.  w  sprawie  uzgodnienia
spotkania z Rada Gminy;

4. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  z  dnia  21  maja  2020r.  SO-V.6140.3.8.2020.ŁJ  dotyczącą
potwierdzenia  odbioru  powiadomienia  o  uzyskaniu  osobowości  prawnej  przez  instytucję
kościelną;

5. Zapoznanie  się  z  treścią  odpowiedzi  na  skargę  przekazanej  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego w Gdańsku w sprawie Radnego Marka Czerwińskiego.

6. Zapoznanie się z gratulacjami od Senatora Rzeczypospolitej Polskiej z okazji 30-lecia samorządu
Terytorialnego

7. Rozpatrzenie pisma Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Pani Magdaleny Sroka w sprawie
podjęcia uchwały upamiętniającej 100. rocznicę urodzin Jana Pawła II ;

8. Zapoznanie  się  z  treścią  listu  gratulacyjnego  z  okazji  XXX-lecia  samorządu  gminnego
Przewodniczącego ZGWRP Pana Krzysztofa Iwaniuka    

9. Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości



5372070,53 zł. na sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach
gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2020;

10. Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Rady Gminy na członka Gminnej
Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich

11. Zapoznanie się  z treścią  uchwały w sprawie w sprawie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy;

12. Zapoznanie  się  z  treścią  uchwały  w sprawie  zmiany Uchwały  nr  XII/106/2019  Rady Gminy
Trąbki Wielkie z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości
i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie;

13. Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019
rok Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie;

14. Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019
rok Gminnej Biblioteki Publicznej w  Trąbkach Wielkich;

15. Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019
rok Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji Trąbki Wielkie

16. Wolne wnioski

Kolejno zapytał, czy są uwagi do w/w przedstawionego porządku posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. 

Ad 1 Analiza wykonania budżetu gminy za 2019r. – Zapoznanie się z treścią opinii Regionalnej

Izby  Obrachunkowej   Uchwała  Nr  124/g285/A/I/20  z  dnia  15  czerwca  2020r.  w  sprawie

pozytywnego  zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  w

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu.  

Pani  Zofia  Gorzyńska  – Skarbnik Gminy – przedstawiła  poszczególne działy wykonania budżetu

Gminy za 2019r.  poczynając od  omówienia  dochodów budżetu,  przedstawiła  dotacje unijne, podała

informacje w jakiej budżet został wykonany.

/Wykonanie budżetu stanowi załącznik do protokołu/

Wójt Gminy – poinformował, że przedstawi Radzie wykonanie budżetu w formie prezentacji na sesji

Rady  Gminy.  Zwrócił  uwagę,  że  ogólnie, wykonanie  budżetu  nie  jest  złe.  Zaznaczył,  że  aby

zrealizować  przedsięwzięcia, to  niestety,  ale  musimy  posiłkować  się  środkami  unijnymi  bądź

kredytami.  Dodał, że na chwilę obecną mieszkańców  w Gminie  przybywa i dochody rosną, ale co

będzie w perspektywie czasu, to dzisiaj trudno powiedzieć.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś z radych ma pytania do wykonania budżetu Gminy

za 2019r. 

Przewodniczący   Komisji Ekonomicznej i Rozwoju    Gospodarczego   Marian Płotka – zwrócił uwagę,

że wykonanie budżetu jest zrealizowane w 96%. Zapytał,  co stało się z pozostała częścią budżetu.

Wójt Gminy – poinformował, że środki zabezpieczone w danym roku na dane zadanie inwestycyjne

przesuwają się z realizacji zadania inwestycyjnego na kolejny rok do realizacji.

Przewodniczący R  ady Gminy – zapytał, czy są uwagi, zapytania do wykonania budżetu gminy za



2019r. Brak pytań. Kolejno  zwrócił się do przewodniczących poszczególnych komisji stałych Rady

Gminy Trąbki Wielkie, aby każdy z osobna wypowiedział się w kwestii wykonania budżetu Gminy.

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie kolejno wypowiedzieli

się w sprawie wykonania budżetu gminy za 2019r.

Radny Marian  Płotka    Przewodniczący   Komisji  EiRG – zaproponował  przyjąć  budżet,  jest  opinia

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest ona pozytywna.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Radny Sławomir  Mazurek –  podał,  że  komisja  pozytywnie

zaopiniowała  wykonanie  budżetu,  jedyne  co  niepokoi  komisję, to  kwota  wydatkowana  na

kserokopiarkę w GOPS. Członkowie komisji nie wiedzą, czym podyktowany jest fakt przekazania tak

dużej kwoty na ten cel.

Radny  Władysław  Kanka  Przewodniczący  Komisja  Rolnictwa  Ochrony  Środowiska  i  Spraw

Społecznych – nie zgłosił uwag do wykonania budżetu gminy za 2019r.

Radna  Wioleta  Frydrych    Przewodnicząca  Komisji  KOSiZ –  poinformowała,  że  komisja  również

pozytywnie  opiniuje  wykonanie  budżetu  zwracając uwagę  na  bardzo  dobrą kondycję  Gminnego

Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o składki członkowskie – zapytał jakie korzyści ma gmina za

przynależność do stowarzyszenia którym jest Stowarzyszenie „Trzy Krajobrazy”.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  udział  z  prawa  miejscowego,  dokształcenie  pracowników,

organizowanie również spotkań w tym również dla pracowników.

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał  sentencję  uchwały nr  124/g285/A/I/20 Regionalnej  Izby

Obrachunkowej,  która  pozytywnie  opiniuje  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki

Wielkiej. Zwrócił uwagę, że z opinii RIO wynika, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Trąbki Wielkie

nie dokonała żadnej własnej kontroli.

Radny Sławomir Mazurek – nie zgodził się z powyższym stwierdzeniem. Poinformował, że po prostu

we wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium, który został wystosowany do Regionalnej

Izby Obrachunkowej nie zostały wymienione odbyte przez Komisję Rewizyjną kontrole. Dodał, że

kontrole się odbyły a protokoły z nich znajdują się w dokumentacji komisji w biurze rady. Nadmienił,

że w przyszłym roku będzie o tym pamiętał i taką informację wskaże we wniosku komisji w sprawie

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium, które będzie wysyłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Gdańsku.

Ad 2  Zapoznanie się z treścią rozstrzygnięcia Regionalnej Izby Obrachunkowej : Uchwała nr

157/g285/P/20 z dnia 4 czerwca 2020r. w sprawie rozpatrzenia uchwały Nr XVIII/153/2020 Rady

Gminy Trąbki Wielkie z dnia 19 maja 2020r. w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości:

gruntów budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej , grupom

przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem



negatywnych konsekwencji ekonomicznych w powodu COVID-19

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił, aby do posiedzenia dołączył mecenas, który będzie mógł
odnieść się do w/w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku.
 
Do  posiedzenia  dołączył  r.pr.  Marcin  Skalski –  który  wyjaśnił  jaki  wpływ  na  całą  uchwałę  ma
wykreślenie słów przez RIO z załącznika do uchwały nr XVIII/153/2020 Rady Gminy Trąbki Wielkie
z  dnia  19  maja  2020r.  w sprawie  zwolnienia  z  podatku od nieruchomości:  gruntów budynków i
budowli związanych z prowadzeniem działalności  gospodarczej,  grupom przedsiębiorców, których
płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji
ekonomicznych w powodu COVID-19.

Z przedstawionej informacji wynika, że wykreślone słowa nie mają wpływu na uchwałę.

Ad 3 Rozpatrzenie pisma Pana Tadeusza Sobczaka z dnia 09.06.2020r. w sprawie uzgodnienia
spotkania z Rada Gminy;

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść w/w pisma.
Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Przewodniczący Rady Gminy zwrócił
uwagę,  że  spotykanie  się  z  innymi  osobami  z  zewnątrz  w czasach  obecnej  epidemii  jest  dużym
ryzykiem. Kolejno biorąc pod uwagę obecne czasy  wspólnie  ustalono,  aby wystosować do Pana
Sobczaka pismo z prośbą o dokładne sprecyzowanie tematu spotkania z Rada Gminy Trąbki Wielkie.
Być może nie będzie konieczności spotykania się całej Rady jednocześnie, są komisje stałe, które
zajmują się daną problematyką. 

Ad 4 Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 21 maja 2020r.  SO-V.6140.3.8.2020.ŁJ dotyczącą
potwierdzenia  odbioru  powiadomienia  o  uzyskaniu  osobowości  prawnej  przez  instytucję
kościelną;

Przewodniczący Rady Gminy – sprecyzował treść w/w pisma.

Członkowie komisji zapoznali się z treścią pisma.

Ad  5  Zapoznanie  się  z  treścią  odpowiedzi  na  skargę  przekazanej  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego w Gdańsku w sprawie Radnego Marka Czerwińskiego.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przypomniał  sprawę  skargi  w  sprawie  unieważnienia  mandatu
Radnego Marka Czerwińskiego, gdzie Rada odmówiła unieważnienia mandatu i podjęła stosowną w
tym temacie uchwałę. Obecnie, skarżący odwołali się od Uchwały Rady Gminy Trąbki Wielkie i teraz
sprawa  została  przekazana  przez  Wójta  Gminy  wraz  z  aktami  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego celem jej rozpatrzenia.
Wó  jt  Gminy –  jeżeli  wnioskodawcy  odwołują  się  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego
wówczas  Wójt  Gminy  reprezentuje  Radę  Gminy  i  tak  właśnie  jest  w  tym przypadku.  Skarżący
odwołali się od stanowiska Rady Gminy, wydałem swoje stanowisko w sprawie i przesłane zostały
akta sprawy do WSA w Gdańsku.

Ad 6 Zapoznanie się  z  gratulacjami od Senatora Rzeczypospolitej  Polskiej  z  okazji  30-lecia



samorządu Terytorialnego.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przedstawił  treść  przesłanych  gratulacji  z  okazji  XXX  –  lecia
samorządu terytorialnego.
Rada Gminy Trąbki Wielkie – zapoznała się treścią w/w pisma.  

Ad 7 Rozpatrzenie pisma Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Pani Magdaleny Sroka w
sprawie podjęcia uchwały upamiętniającej 100. rocznicę urodzin Jana Pawła II;

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść w/w pisma.

Rada Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się treścią w/w pisma. Stwierdzono, że Jan Paweł II jest od
ponad 15 lat Honorowym Obywatelem Gminy Trąbki Wielkie.   

Ad 8 Zapoznanie się  z treścią listu gratulacyjnego z okazji  XXX-lecia samorządu gminnego
Przewodniczącego ZGWRP Pana Krzysztofa Iwaniuka.
Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść listu gratulacyjnego.

Rada Gminy Trąbki Wielkie  zapoznała się treścią w/w pisma.  

Przewodniczący Rady Gminy - kolejne przeszedł do omówienia projektów uchwał, które częściowo
już  są  przygotowane  do  wprowadzenia  do  najbliższego  porządku  sesji  Rady  Gminy.  Zwracając
uwagę, że nie są to wszystkie projekty uchwał, które będą ujęte w porządku najbliższej sesji Rady
Gminy, ale będzie jeszcze przed sesją Rady Gminy zwołane posiedzenie komisji wspólnej poświęcona
na omówienie materiałów sesyjnych.

Ad 9 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w
wysokości  5372070,53  zł.  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w
planowanych dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym
2020;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 
Ad 10 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Rady Gminy na 
członka Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 
Ustalono, że do sesji radni zastanowią się, kto chciałby zostać wpisany  do Gminnej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego. 
Ad 11 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie w sprawie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy;

Wójt   G  miny – uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały. Propozycja jest taka, aby od przedsiębiorcy
nie odbierać tych odpadów, aby każdy z przedsiębiorców sam wywoził swoje odpady komunalne. Z
ustawy wynika,  że każdy przedsiębiorca musi  mieć podpisaną umowę z firmą wywożącą odpady
komunalne. Taka decyzja spowoduje zmniejszenie kosztów dla Gminy. Działalność gospodarcza jest
kosztowna, odpłatność jest większa i jeżeli Rada nie podejmie przedmiotowej uchwały, to wówczas
obciąży znacznie budżet Gminy.



Przewodniczący Rady Gminy – prosi radnych, aby zapoznali się z treścią w/w uchwały i zgłosili
ewentualne uwagi na kolejnym posiedzeniu komisji wspólnej.

Ad 12  Zapoznanie  się  z  treścią  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały  nr XII/106/2019  Rady
Gminy Trąbki Wielkie z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść w/w uchwały.
Wójt Gminy – uściślił, że zmiana regulaminu podyktowana również jest wcześniejsza uchwałą. Te
dwie uchwały są ze sobą powiązane.

Kolejno  Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  kolejne  trzy  uchwały  są  podejmowanie
cyklicznie na sesji absolutoryjnej. Rada Gminy przyjmuje kolejno sprawozdania z wykonania budżetu
gminy za dany rok przez poszczególne jednostki Gminy tj. GOZ, GOKSiR ora GOPS.
Na rzutniku zostały wyświetlone projekty w/w uchwał tj:

 Ad 13 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego
za 2019 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie;

 Ad 14 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego
za 2019 rok Gminnej Biblioteki Publicznej w  Trąbkach Wielkich;

 Ad 15 Zapoznanie się z treścią uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego
za 2019 rok Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji Trąbki Wielkie

Ad 16 Wolne wnioski

Wójt   G  miny – nawiązał do planowanej sesji absolutoryjnej informując o tym, kogo planuje zaprosić i
kto będzie w niej uczestniczyć. W dalszej swojej wypowiedzi  nawiązał do obecnego czasu epidemii
COVID-19. Podał, że co do zasady jeżeli chodzi o bezpieczeństwo na terenie Gminy, to nie jest źle.
Nie ma osób zarażonych.

Radny Jan Selka – nawiązał do pozyskanej informacji jaką otrzymał, a mianowicie, że w Kleszczewie
ma powstać żwirownia. Ludzie mówią, że ktoś wziął łapówkę. Zapytał, czy Wójt cos w temacie tym
wie. 

Wójt Gminy – nawiązując do tematu żwirowni  na terenie Gminy  podał,   że nie wie, co dokładnie
dzieje się ze żwirownią Mirowo. Decyzja środowiskowa jeszcze się nie zakończyła. Kolejne kwestie
dotyczące  żwirowni,  to: odbyło  się  spotkanie  z Firmą Cemeks i toczy się  procedura uruchomienia
żwirowni w Kleszczewie. Ruszyła się lawina różnych spotkań w tej sprawie,  ruszyła się procedura.
Wójt stwierdził, że będzie w sprawie tej trudna decyzja środowiskowa i uważam, że w obecnej chwili
jest tam teren leśny i  taka inwestycja tam nie powstanie.  Zapewnił, że sytuacja ta jest pod kontrolą.
Gmina  jest na  etapie  decyzji  środowiskowej, kolejnym  etapem  będzie  uruchomienie  żwirownie.
Dodał,  że  aby uruchomić  żwirownie  potrzebne  są wydanie  kilka  decyzji,  nie  jest  to  tylko  jedna
decyzja. 

R  adny Marek Czerwi  ń  s  ki – na jakim etapie jesteśmy z planem zagospodarowania przestrzennego dla
Mierzeszyna.

Wójt Gminy – podał, że jesteśmy na etapie projektu. Zwrócił uwagę, że będzie to najtrudniejszy plan
jaki do tej pory procedowaliśmy.



Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – podziękował wszystkim za czynny udział i

zamknął posiedzenie Komisji.

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński


